
The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Don Jamieson, announced today that the Royal Canadian Mounted Police
Musical Ride will be travelling to Britain and the Republic o f
Ireland this spring. -

The Musical Ride will be in Britain to highlight Canada's
participation in celebrations marking the Silver Jubilee of Her
Majesty Queen Elizabeth II . The world-renowned Musical Ride will
perform from May 11 to June 24 at Windsor, Exeter, Shepton Mallet,
Guildford, Ardingly, Malvern, Cardiff and Midlothian . The unit
will also be in the procession to the Thanksgiving Service at
st . Paul's on June 7 .

The tour will begin in the Republic of Ireland . There,
the Musical Ride will perform at the Royal Dublin Society Spring
Show and Industries Fair from May 3 to May 7 . This will be the
first visit of the Musical Ride to Ireland .

The 36-man troop last visited Europe in 1974 . The 1977
Musical Ride is under the command of Inspector J . D . Walker of
Peterborough, Ontario .

~****************#**** *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures,
l'honorable Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui que le Carrousel
de la Gendarmerie royale du Canada se rendra prochainement en
Grande-Bretagne et en République d'Irlande .

Ce voyage est organisé dans le cadre de la participation
du Canada aux célébrations marquant le vingt-cinquième anniversaire
du couronnement de Sa Majesté la Reine Elisabeth II . Le Carrousel,
de renommée mondiale, se produira du 11 mai au 24 juin à Windsor,
Exeter, Shepton Mallet, Guildford, Ardingly, Malvern, Cardiff et
Midlothian . Il fera également partie de la procession du service
d'action de grâces à Saint-Paul, le 7 juin .

Le Carrousel musical inaugurera sa tournée en République
d'Irlande, oÙ il se produira à l'Exposition du printemps et à la
Foire industrielle de la Société royale de Dublin, du 3 au 7 mai .
Ce sera la première visite du groupe en Irlande .

La dernière visite en Europe de la troupe de 36 hommes
remonte â 1974 . Le Carrousel 1977 est sous le commandement de
l'inspecteur J . D . Walker de Peterborough, en Ontario .
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